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Abstract (en)
The individually controllable grippers (14) are partially opened as soon as the leading, open edge (30) of the folded printed product (24) in question
reaches the region of the alignment device (28). The printed products (24) slide in the mouth (22) in the direction of the arrow (F) until the open edge
(30) strikes an alignment cam (38). The alignment cams (38) are driven so as to rotate at a slightly slower speed than that of the grippers (14), so
that the printed products (24) are once again pushed towards the inside of the mouth (22), for alignment. As soon as the open side edge (30) has
reached the end of the alignment device (28), the corresponding alignment cam (38) leaves the edge (30) and the gripper (14) in question is closed,
to convey the aligned printed product (24) further. <IMAGE>

Abstract (de)
Die einzeln steuerbaren Greifer (14) werden teilweise geöffnet, sobald die vorlaufende offene Kante (30) des betreffenden gefalzten
Druckereiprodukts (24) im Bereich der Richteinrichtung (28) ankommt. Die Druckereiprodukte (24) rutschen im Maul (22) in Pfeilrichtung (F), bis
die offene Kante (30) an einen Richtnocken (38) anschlägt. Die Richtnocken (38) sind geringfügig langsamer umlaufend angetrieben, als sich die
Greifer (14) bewegen, so dass die Druckereiprodukte (24) zum Ausrichten wieder in Richtung gegen das Innere des Maules (22) gestossen werden.
Sobald die offene Seitenkante (30) das Ende der Richteinrichtung (28) erreicht hat, läuft der entsprechende Richtnocken (38) von der Kante (30) ab
und der betreffende Greifer (14) wird geschlossen, um das ausgerichtete Druckereiprodukt (24) weiterzufördern. <IMAGE>
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